
onsdag den 25. august 2021

Bestyrelsesmøde kantorvænget  
Deltagere: Bent Bondo, Ketty Hansen, Inge Mogensen, Ulrik Kroge Sloth


1. Siden sidst.  
Minihegn sat op ved indgangen til parken. Bliver erstattet med buske. 
 
Der har været placeret noget møbler i kælderen der burde have været placeret i 
opbevaringsrummet. 
 
Per Richter er trådt ud af bestyrelsen, og Bent Bondo er trådt ind i stedet


2. Godkendelse af sidste mødereferat.  
Mødereferat fra sidst er godkendt.


3. Status kælderlåse, altaner og tilbud på frontplader.  
Låse til kælderen forventes at komme til start September. 
 
Muligvis en pris på 1500 per dør for egne lejligheder. Der følges op på præcis pris hos 
Franz 
 
Ingen opdatering på frontplader


4. Orientering fra FU-møde  
Der bliver plantet forsythiabuske (som nævnt under pkt. 1) 
Der bliver desuden indhentet tilbud på fornyelse af beplantning ved grantræerne. 
 
Der kommer tilbud på nedskæring af dronningebuske samt birketræer. 
 
Det er blevet vedtaget at privat område skilte sættes op (5 styks) 
 
Der bliver lavet en fællesskrivelse for stuelejligheder. 
 
Der bliver indkaldt til et fællesmøde angående tilstands rapport for blokkene. 
 
Der laves ny energimærkning (Obh gruppen)


5. Vasketidssalg.  
Mandag d. 6 September. 
Bent Bondo står for salget 
Mandag d. 4 Oktober. 
Ketty Hansen står for salget. 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6. Evt.  

Det er blevet diskuteret hvorvidt soundbokse bør være forbudt på det fælles område 
da det let støjer og er forstyrrende for det generelle liv i området. 
Det bør bringes op på næste FU møde, da det ikke kan håndteres for de enkelte 
blokke. 
 
De nye normalvedtægter har ændret på visse paragraf numre, og derfor stemmer 
numrene ikke længere overens med hvad der står i ejerforeningens tinglyste tillæg til 
vedtægter. 
Der skal derfor findes en løsning på dette.


7. Næste møde  
Onsdag d. 6 Oktober 2021 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